
  

Møte 3. desember -09 kl. 9.30 
 
Til stede: Loan Thi Kim Tran, Ghazala Anwar, Mona Lisa Nesholen, Johanne Bye, May-Helen Forsberg, 
Kari Langmoen Baadstø, Elin Merete Toremo, Else Andreassen, Christel Eikeseth, Gunn Conradi Karlsen, 
Wenche Øiom og (fra Pacs-gruppen:) Anne Møystad, Gerald R. Torgersen, Thomas Berg og Lars Olav 
Skare. 
Meldt forfall: Johanne Bye 
Ikke møtt: Janne Karin Lea, Bård-Magne Borge og Aud Ingeborg Ulvmoen  
 
OBS! Neste møte er ikke 7. januar, men torsdag 14. januar.  
Møter videre: kl. 9.30 på torsdagene 4. feb., 4. mars, 8. apr. og 3. juni.  
 
Flytende lisenser 
 
Vi har per i dag 5 flytende lisenser til granskningsstasjonene på klinikkene. Det vil si at inntil 5 vilkårlige 
stasjoner kan være i bruk til enhver tid. Nå som flere har fått tilgang til disse stasjonene, regner vi med 
noe økt bruk og har valgt å kjøpe ytterligere 2 lisenser for å sikre at folk får logget inn når det trengs. 
 
Kliniske fotos inn i pacset    
 
Etter hvert som studentene skal legge kliniske fotos inn i pasientjournalen/pacset, blir det mye som skal 
inn. De som har dette som fast, fortløpende oppgave er: Lena og Susanne på Kjeveort, Elin på Barn, 
May-Helen på Kir og Christel og Benvinda på Voksen og Endo (sistnevnte 1 gang per uke).  Protetikk er 
for tiden uløst pga. stillingsomplassering. 
 
Fra Voksen ble det etterlyst en løsning for hvordan dokumentasjon i form av modeller skal lagres (pga. 
plassmangel). Avdelingsleder må be fagavdelingen undersøke hvilke krav Helfo (Økon.enhet under Nav) 
stiller. F.eks bør modeller kunne fotograferes og legges inn i pacset - ? Vi får vite dette i neste møte. 
 
Tilrettelegging for bedre arbeidsstilling på granskningsstasjonene 
 
Befaringen er forsinket fordi vi må ta operasjonsstuene først, et arbeid som var planlagt til juleferien. 
Op.stuene må komme foran alt slikt fordi der er det spesielt upraktiske løsninger. Men tilretteleggingen 
på op.stuene har vist seg tidkrevende å planlegge, og selve arbeidet kan i verste fall bli utsatt. IT og 
UiO´s fysioterapeut har slitt med å finne gode leverandører. Dette kan medføre at tilretteleggingen på 
radiografstasjonene også blir forsinket. Arbeidet har vært planlagt å gjennomføre i sommerferien -10. 
 
Service tilknyttet digitale bilder – samt videre utvikling 
 
Garantitiden for skannerne og pacset går ut 31.12.09. Gerald, Thomas og Lars Olav sikrer at vi får 
service- og utviklingsavtaler med leverandørene Dental Sør Røntgen AS (for skannerne) og Sectra Norge 
AS (for pacset), avtaler gjeldende fra 01.01.10. Det ble fra Kjeveort påpekt at fosforplatene kan være 
trege å få inn i skanneren, og alle må være obs og melde fra hvis dette skjer andre steder og kanskje 
forverrer seg. Det ble klart at vi bør få årlig gjennomgang av skannerne inn i serviceavtalen. Pacs-
avtalen vil sikre at vi får nye og bedre løsninger etter hvert de blir utviklet, hvis de er bra for oss.  
 
Eventuelt 
Det er et ønske at de som er tilsatt etter at pacset kom i drift, får en gjennomgang av prosessen IKO 
var gjennom. Dette skjer i etterkant av neste møte. Ellers oppfordres  alle til se på pacs-stedet 
http://www.odont.uio.no/it/pacs/index.html med informasjon av mange sorter. 
Etter hvert vil referater av denne typen også komme inn på det webstedet. 

http://www.odont.uio.no/it/pacs/index.html

